
Zápis 
z jednání redakční rady při Radě města Litoměřice 

 

 

konané dne 25. srpna 2015 od 13.00 hodin 

 

Přítomni: 

 Ing. Eva Břeňová 

 Tomáš Sarnovský 

 Ing. Venuše Brunclíková 

 Václav Sedlák 
 

Omluven: 

 Ing. Pavel Grund (dovolená) 

 

Jednání řídila: Ing. Eva Břeňová  

 

Program: 

1. Zhodnocení srpnového vydání Radničního zpravodaje: 
Eva Břeňová členy redakční rady informovala, že všechny články, které byly termínově 
aktuální, se do zpravodaje vešly, byť za cenu zkrácení řady materiálů (s výjimkou 
komentářů zastupitelů). Jejich informační hodnota však tím neutrpěla. Členové RR 
k srpnovému vydání RZ, které bylo s ohledem na Litoměřické kulturní léto mimořádně 
20stránkové, neměli připomínek. 
 

2. Seminář 
V zastoupení jednání nepřítomného místostarosty Pavla Grunda, který danou záležitost 
projednal v radě města, informovala Eva Břeňová, že radní se rozhodli seminář vedený 
Oldřichem Kužílkem na téma Radničního zpravodaje neuspořádat.  
 

3. Obsah říjnového vydání Radničního zpravodaje 
Vydání bude opět 16stránkové, jedna celá stránka tentokráte bude věnována novinkám ve 
sportu. Články na sportovní stranu připraví Václav Sedlák, včetně zajištění dvou kvalitních 
fotografií.   
  

4. Diskuse 
 
 

Termín příštího jednání: 15. září 2015 od 13 hodin  

Zapsal(a): Ing. Eva Břeňová  


